

# ARKITEKTURSEKTIONENS

## Styrelseråd

10-04-2024

Plats: A415

Fika: Chokladbollar

Närvarande: Vincent, Linn, Anna, Jennifer, Klara, Sofia, gäst: Alexander Sjölund

1. Mötet öppnas kl. 12:08

2. Fika Samkväm - Anna

3. Runda

Linn: satt ihop och köpt in grejer till vagnar, inventerat köksgrejer, beställt

registreringsbevis att vi är en ideell förening, varit på möte i Göteborg, mailat, mår bra

Anna: snackat med Leif - föreslog vecka 18 till guide tur, vi kan ev. strunta i det och göra internt, kanske vecka 17, nästa vecka på onsdag! Skrev ett dokument om bygget, tagit

kontakt med folk, varit mycket med lokaler kring mottagningen

Alexander: är jätte stressad men det är snart över och då kommer han må bättre, utskottet funkar bra, studienämnden rullar på

Klara: har inte hänt så mycket

Sofia: uppdaterat hemsida, förberett informations inlägg

Vincent: är stressad :( mailat ang. excellence, ansvars befrielser, servering, haft möten, håller på med fest & stad

4. Ekonomiråd, Nämndråd, Megaråd

vi har inte haft på 2 veckor, nästa vecka är det megaråd

5. Småarbetenas Aftnar

Tempen på sektionen: Linn tar interna, Evelyne tar externa, Sofia fixar formulär, det finns en plan

Lokal: check

6. Älskling

Arkipelago vill köpa muggar, påsar och nyckelband för 31 890 kr sammanlagt. Vi har pengar för detta

6/6 röstade för

7. TT och Kårpolitik

TT ska som sektion flytta till campus och de behöver vara någonstans. Inför möte finns 2 förslag:

- TT får vistas på bygget men kan inte hålla evenemang där, om de har evenemang så är det genom bygg, tillfällig lösning
- Flyg föreslår att doktorandsektionen ska flytta till konsulatet och TT flyttar in i TC, fysik kan tänka sig ta en för laget, långsiktig lösning

Tankar:

- mer positivt inställd till att de flyttar till oss, andra lösningen verkar vara en permanent dålig lösning. Att de kommer till bygget är en bra tillfällig lösning
- vi vill ha ett kontrakt så att de inte fastnar hos oss, att det måste omförhandlas om ett år

#### 8. Hjälp med skatteverket

Vi vill ha hjälp av löneadmin från THS, hon vill få betalt för sin nedsatta tid i ämnet, det är på gång, möte med anneli 16e april

#### 9. FEST och STAD

STAD: Vi får garanterat 3 platser, de säger ca 5-6, så Linn tänkte skicka 7 st

FEST: har 11 namn och vi kan skicka 15

#### 10. Övrigt

Canvas: det finns en standard på hur kurser ska redovisas och det finns en kurs, som alla lärare ska se. Vill gärna att detta ska fortsätta arbetats med, upp till överlämningen och lite styrelse

Eldfest: har 68 anmälningar, ska vi börja öppna upp för bygget eller lägga till en +1, skicka ut igen att det snart är sista anmälningsdag. Plan: börja med att öppna upp för en till +1, pressa på att biljetterna snart är slut och om det inte räcker öppna upp för bygg

Styrelse Märke: Anna redovisar designen, beställa 50 st, kolla priset

Datum för när vi flyttar grejer till förrådet: spikat 18e april

#### 11. Mötet avslutas kl. 13:03